
Referat fra styremøte 5-2022 

 

12. mai 2022 

Tilstede: Anne S. Blengsdalen, Per Røgeberg, Marie Berg 
Forfall:  Erling Halling, Ole Refsahl 
 
 
Saksliste 

 

17/22 Søknad om støtte til CD-utgivelse av Haugetrå-slåtter 

 

Tor Johan Bøen har samlet slåtter laget av Svein Haugetrå, og som han skal utgi på CD.  Han 

søker om støtte til finansiering, kr. 7.000,- fra laget.  Det var litt uenighet i styret om vi skal 

fortsette å gi støtte til slike prosjekter. Vi har fått flere slike forespørsler det siste året.  Ta 

kontakt med de andre to representantene i styret om en avgjørelse, og da en sum på kr. 

3.000,-.  Forutsetningen er å få noe igjen av produksjonen som vi ev. kan bruke til premier på 

Markenskappleiken. Siden to av styremedlemmene hadde meldt forfall, ble denne saken 

vedtatt på epost. 

Forslag til vedtak: 

Tor Johan Bøen innvilges kr. 3000 i støtte til CD-prosjektet, mot 10 CD-er, som et forhåndskjøp. 

Fire stemte for vedtaket, en stemte mot. Forslaget er dermed vedtatt.  

 

18/22 Semesterplan 

 

• Det blir oppstart 1. september med vanlig danseøving, men ha et lite medlemsmøte fra 

kl. 20.15.  

• Styremøte fra kl. 17.30. 

• Oppstart på Telespringarkurs 15. september, og 10 torsdager framover fra kl.18.00 

• Vanlig danseøvinger fra kl. 19.00. 

• 29. september styremøte fra kl. 17.00. 

• Høstferie i uke 40. 

• Lørdag 8. oktober dansing på Nymoensenteret. 

• 20. oktober styremøte kl. 17.00. 

• 17. november styremøte kl. 17.00. 

• 24. november siste øving før jul.  

  

  



Referat fra styremøte 5-2022 

 

Eventuelt 

 

Per la fram regnskap for første halvår.  Det viser et underskudd, og en av årsakene er 

underskudd på polskurset.  Det koster å holde kurs, men kan forsvares med ønske om nye 

medlemmer. Det gledelige er at konsertene på Mølla med Per Anders Buen Garnås gikk i 

balanse. 

 

Vi har tyveriforsikret alle instrumentene som laget eier, og summen er på kr. 200.000,-.  Dette 

gjelder både feler og langeleiker. Spørsmål om dette er nok?  Leder tar kontakt med to som 

har kjennskap til pris på instrumentene, og om forsikringssummen eventuelt bør økes. 

 

Torsdagskvelden 8. september tar vi et oppfriskningskurs i pols. Invitere kursdeltagerne, og 

vise opptaket som er tatt av instruktørene Anne Grete og Rolf Bjørgan. 

 

 

Marie Berg  

referent 

 

 


